
 

 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 
Pula, 13.10.2014. 

 

      ZAPISNIK 

sa 2. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 13. listopada 2014. godine s 

početkom u 14.00 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3,  Pula. 

 

Prisutni članovi Nadzornog odbora Rossana Matejčić Miljević i Veljo Šumberac te predsjednica Gordana 

Tripković. Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Eleonora Stojković. 

 

Predsjednica Gordana Tripković pozdravlja prisutne i utvrđuje da sjednici prisustvuju svi članovi 

Nadzornog odbora  te da postoji mogućnost donošenja pravovaljanih odluka.  

 

Za sjednicu je predložen i usvojen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika s 1. sjednice Nadzornog odbora, 

2. Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju TZ Pule u periodu 

01.01.-30.06.2014.  

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik s prve sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Predsjednica Gordana Tripković istakla je da su članovi Nadzornog odbora uz poziv dobili iscrpne 

materijale koji dokumentiraju poslovanje u periodu 01.01.-30.06.2014., Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i 

financijskom poslovanju, bruto bilancu i izvještaj o prihodima i rashodima neprofitnih organizacija nakon 

čega predlaže da direktorica da kratak osvrt na materijale. 

  

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj –  Informirala je članove Nadzornog odbora o ostvarenim noćenjima.  

U periodu šest mjeseci ostvareni su dobri rezultati turističkog prometa  sa 19% više noćenja  što je  pokrilo 

minus u prvom tjednu sedmog mjeseca.  Značajno je da su strani gosti ostvarili  55.000 noćenja više nego 

lani. Povećana su noćenja gostiju iz Italije za 38%, Njemačke za 31%, a povećanje bilježe i gosti iz 

Austrije, Slovenije i Velike Britanije. Pad broja noćenja najveći je kod ruskih gostiju zbog uvođenja vize i 

krize u Rusiji te Nizozemaca koji su u velikoj mjeri gosti u kampovima pa je loše vrijeme utjecalo na to. 

 



Gordana Tripković – ističe da inače pada nizozemsko tržište zbog BDP-a koji im je na granici pada pa se s 

oprezom odlučuju za godišnje odmore.   

 

Direktorica je nadalje istakla da su prihodi od boravišne pristojbe pratili porast noćenja pa su veći  za 29% 

u odnosu na isto razdoblje u 2013. godini. Prihodi od turističke članarine veći su za 15% što smatra da je 

još uvijek efekt fiskalizacije. 

U prvih šest mjeseci intenzivno se radilo na promociji, sudjelovanju na sajmovima i prezentacijama. Sa 

Ski klubom održana je prezentacija na Krvavcu te sa uredom Grada u poljskom gradu Opole i talijanskoj 

Cerviji. 

Od većih aktivnosti izdvaja festival Visualiju koja je uspješno odrađena te Dane antike.  

Što se tiče ostalih aktivnosti, počelo se sa manifestacijom Istra Gourmet i Ljetnim sajmom obrtnika. Late 

night shoping održan je 22.06. Sa turističkim zajednicama Fažane, Ližnjana i Vodnjana te Udruženjem 

obrtnika održana je  na proljeće dva puta desetodnevna manifestacija Gastro proljeće. Održane su također 

dvije radionice za ugostitelje. Komisija za najljepši izlog ocijenila je i odabrala najljepši za Valentinovo i 

Uskrs. Sufinancirane su manifestacije prema planu. U suradnji s Povijesnim i pomorskim muzejom te 

Arheološkim nastavljeno je kreiranje suvenira pula+heritage. Uz oba muzeja, Muzejom suvremene 

umjetnosti i Aquarijem nastavljen je projekt skupne ulaznice za sve uključene prostore.  

Ističe zadovoljstvo rezultatima projekta Gastro ruta i Povijesna ruta koja je organizirana u suradnji s 

Arheološkim muzejom i Društvom vodiča. Izrađena je karta s rutama koje su prezentirane i na novoj 

mobilnoj aplikaciji  kulturne rute Pule. 

S agencijom Uniline i Povijesnim i pomorskim muzejom krenulo se u suradnju sa slovenskim Kobaridom  

za kandidiranje za sredstva namijenjena projektima koji se bave prvim svjetskim ratom. 

Za Školu gladijatora nabavljena je nova oprema, a održane su i radionice za djecu. 

Tiskani materijali se realiziraju i distribuiraju prema planu. 

Ponovno se preko TZ Pule zapošljavaju djelatnici u Lučkoj kapetaniji i vrše naplatu boravišne pristojbe 

putem vinjeta za plovila te navedene troškove refundira HTZ. 

Administrativno je Ured u proteklom razdoblju odradio sve potrebno, a troškovi rada ureda kao i tijela 

Zajednice u okvirima su planiranog. 

Direktorica je zaključila da se aktivnosti odvijaju prema planu, s time da je u tom periodu veliki broj 

aktivnosti još u pripremi, a radi se pojačano i na promociji. Zaključuje da će, zbog većih promjena nakon 

povećanja prihoda zbog realizacije kredita za festival Visualia biti potreban rebalans financijskog plana. 

Naglašava da će se sa Visualijom nastaviti i u 2015. godini.  

 

Podsjetila je članove NO-a i predsjednicu da im je na raspolaganju sva postojeća dokumentacija koja nije 

bila u prilozima za sjednicu, te da mogu pogledati sve zapisnike i sl. 

 



Predsjednica Gordana Tripković – smatra da se sve odvija prema planu. Financijski pokazatelji u prvih 

šest mjeseci  su još uvijek neusporedivi jer se većina aktivnosti tek treba održati. Kod planiranja prihoda 

za 2015. godinu skreće pažnju na smanjenje turističke članarine kod turističkih agencija zbog promjene 

načina obračuna. Što se tiče festivala Visualija i osvjetljavanja Uljanikovih dizalica, mišljenja je da se u 

zadnjih 15 godina ovakva manifestacije nije održala i što je najvažnije koja ostaje trajno. 

 

Nadzorni odbor utvrdio je da se poslovanje odvija u skladu s propisima i planom te da nema nepravilnosti. 

Također, je podržan prijedlog da se izradi rebalans plana s obzirom na odstupanja. 

 

Nadzorni odbor jednoglasno je prihvatio predloženi tekst Izvještaja o ostvarenju aktivnosti i financijskom 

poslovanju TZ Pule u periodu 01.01.-30.06.2014. o čemu će sastaviti izvještaj koji će biti dostavljen 

Skupštini i Turističkom vijeću. 

 

Sjednica je završena u 14,50 sati. 

 

Zapisničar                     Predsjednica 

Eleonora Stojković                  Gordana Tripković 


